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摘要摘要摘要摘要 

本年度之重要工作項目包括:成立專家平台, 核心知識庫建置, 

資訊整編及出版, 生產醫學教育推廣, 提供國際認證生產規範。 成果

如下： 1.舉辦五場教育訓練：內容介紹我國「水晶蝦繁養殖及生產

管理」、「鰲蝦重要疾病介紹」、「蟹類重要疾病介紹」、「大閘蟹養殖養

殖設施防逃管理」、「大閘蟹養殖養殖設施防逃管理」、「淡水長臂大蝦

繁養殖及管理」。 2.網路建構 3 件數位學習教材，內容包括觀賞蝦、

大閘蟹、泰國蝦及鱸鰻生管理介紹及疾病防治。3.出版 4 部推廣書

籍 ，包括觀賞蝦、大閘蟹、泰國蝦及鱸鰻生管理介紹及疾病防治。 



Establishment of production medicine platform for aquatic 
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Abstract 

The main items achieved in this year include establishment of expert platform, 

set-up of core knowledge database, editing and publishing of core knowledge, 

extension education of production medicine, provision of production standard for the 

international certificate.  The results are as follows.  1. Five extension trainings were 

held, which focused on reproduction, culture and disease control for crystal 

shrimp, crayfish, crabs, Chinese mud crab, giant river shrimp. 2. Three digital 

learning materials were constructed in web, including reproduction, culture and 

disease control for ornamental shrimp, Chinese mud crab, giant river shrimp and 

swamp eel. 3. Four publications were accomplished, which included the management 

and disease control for ornamental shrimp, Chinese mud crab, giant river shrimp and 

swamp eel. 


